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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Kásler Miklós, emberi erőforrások minisztere 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Mennyire váltotta be a hozzá fűzött reményeket a 
CSOK? 2." 

Tisztelt Miniszter Úr!

Kérem,  engedje  meg,  hogy  a  4564.  számon  feltett  írásbeli  kérdésemre  a  szaktárca  nevében
válaszoló parlamenti államtitkár által megfogalmazottakkal kapcsolatosan az alábbiakat megosszam
Önnel.

Az  általam  feltett  kérdések  mindenfajta  személyeskedéstől  és  intrikától  mentesen  kerültek
megfogalmazásra,  melyek  tényszerű  alapját  a  kormányzati  főhivatalként  működő  központi
költségvetési szerv, a Központi Statisztikai Hivatal adatszolgáltatása biztosította. Ennek tükrében
meglehetősen visszatetsző a válasz személyeskedő hangvétele,  melyben több ízben a kérdéskört
közelről  sem  érintő  vélemények  kerültek  rögzítésre,  amellett,  hogy  egyes  releváns  kérdésekre
egyáltalán nem érkezett válasz.

Tisztelt  Miniszter  Úr!  Bár  a  jelen  formában  a  szaktárcákhoz  kérdést  címezni  kizárólag
országgyűlési képviselőnek van lehetősége, a tájékozódásra vonatkozó igény a legtöbb esetben a
széles körű közvélemény részéről fogalmazódik meg.

Kérem  ezért,  hogy  a  továbbiakban  a  fentieket  szem  előtt  tartva,  a  honfitársaink
információigényeinek  messzemenő  kielégítésére  törekedve  igyekezzenek  megfogalmazni  a
válaszaikat.

A 4564. számon feltett  irományban megfogalmazott  kérdésemre - „álláspontja szerint – a fenti
számok tükrében - az eddig megtett családsegítő intézkedések – gondolok itt különösen a családi
otthonteremtési kedvezményre, mely 2015. július elsején került bevezetésre – mennyire váltották be



a hozzá fűzött reményeket?” – nem érkezett egzakt, érdemi felelet. Most, hogy újabb családsegítő
intézkedések  kerültek  bevezetésre  őszintén  gondoltam  arra,  hogy  az  eddigi  rendelkezések  és
eredmények  mérlegét  levonják  és  megosztják  velem,  illetve  rajtam  keresztül  az  érdeklődő
állampolgárokkal. Nyilvánvaló és minden jó szándékú honfitársunk által támogatott kormányzati
szándék a születésszám növelése. Azt látjuk azonban, hogy – ellenére az Ön által is jelzett tetemies
anyagi befektetéseknek – az élveszületések száma nem emelkedik, egészen konkrétan a 2009. évi
96.442-ról 2017-re 91.577-re esett vissza.

Kérdezem tehát ismét, hogy miként értékelik a CSOK eddig elért eredményeit? A bevezetéskori
szándéknak megfelelőek a jelenlegi adatok, illetve amennyiben nem, úgy milyen okoknak tudható
be az elmaradás?

Másik megválaszolás nélkül maradt, ám minden bizonnyal sokakat érintő kérdésem a következő:

Miképpen segíti a Kormány azon állampolgárok saját lakóingatlanhoz jutását, akik bármely oknál
fogva nem felelnek meg a nemrégiben bejelentett családsegítő intézkedések kritériumainak?

Várom megtisztelő, az állampolgárok jogos információigényét kielégítő válaszát!
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